
Zápis ze zasedání Školské rady dne 22. 2. 2015 

přítomni:
Michaela Malinová, Gabriela Oaklandová, Dušan Motyčka, Oldřich Gardáš, Renata Špinarová, 
Miloslav Tvrz

1) projednání a schválení Školního řádu pro školní rok 2015/2016
Všem členům rady byl text zaslán k prostudování v předstihu a změny nebyly nijak zásadní, proto 
po jejich krátkém projednání byl Školní řád jednohlasně schválen.

2) různé
- Projednán dopis p. Ing. Růžičky k rekonstrukci fotbalového hřiště – snaha o zachování běžecké 
dráhy, výzva ke stanovisku Školské rady – členové rady se shodli na tom, že toto není v její 
kompetenci; nicméně členové za zastupitelstvo se budou informovat a případně se pokusí dát 
podnět ke společné schůzi zainteresovaných stran – zastupitelstva obce a zástupců FC Řečkovice a 
Sokola Řečkovice
- radě sděleny a zdůvodněny změny ve zobrazování klasifikace na elektronické žákovské knížce – 
budou skryta procenta určující návrh průběžné známky. Důvodem je podpora formativního 
hodnocení, které klade důraz také na vývoj prospěchu žáka.
- k dotazu na stížnosti k volbám obědů – vydáván jiný oběd než byl objednán – obvykle je důvod v 
tom, že žáci po navolení oběda č. 2 volbu čipem nepotvrdí.

zapsal: Miloslav Tvrz

ověřila: R. Špinarová


